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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  026-02/21-01/23 
  URBROJ:  2170/01-09-10-21-20 
  Rijeka,  10. 11. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 29. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
29. sjednica VMO Grbci održana je 25.10.2021. godine (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 28. sjednice VMO Grbci održane 29.09.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Obrađeni prijedlozi komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu 
2. Informacije na temu inicijative izgradnje boćališta s četiri staze 
3. Komunalna i prometna problematika 
4. Razno 

 
 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenim obrađenim stavkama 
prijedloga komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu koji su dostavljeni od strane nadležnog 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav. Gđa. Radoš i gđa. Crnković istaknule su kako smatraju 
da je iznos obrađene stavke naziva: Zamjena tobogana novom spravom na dječjem igralištu u 
Dražičkoj ulici sjeverno od kućnog broja 4 procijenjena na iznos od 40.000,00 kn prevelik te će se na 
tu temu do sljedeće sjednice organizirati sastanak na terenu s nadležnim referentom. Prijedlozi se 
uzimaju na razmatranje do sljedeće sjednice i konačnog usvajanja plana za 2022. godinu.  
 
Zaključak: Vijećnici su zaprimili obrađene prijedloge komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. 
godinu. Do sljedeće sjednice organizirat će se terenski sastanci s Odjelom gradske uprave za 
komunalni sustav i TD Energo te će se VMO Grbci povezati s VMO Srdoči na temu planiranog 
parka za pse u Dražičkoj ulici. 
 
AD 2 
 
G. Abramović izvijestio je vijećnike o sastanku (održan 20. listopada 2021. godine) na kojem je 
prisustvovao zajedno s predsjednikom BK „Grbci“, g. Miljanićem u Odjelu gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem na temu novog boćališta s četiri staze na platou iznad 
benzinske pumpe u Dražičkoj ulici. Na sastanku su prisustvovali pročelnik nadležnog Odjela, g. 
Škunca, ravnateljica direkcije za razvoj, urbanizam i ekologiju, gđa. Rumora te ravnateljica direkcije 
za gospodarenje zemljištem, gđa. Kiš Jerčinović. Zaključak sastanka bio je da se BK „Grbci“ zajedno 
s MO Grbci obrati navedenom Odjelu sa zahtjevom za ustupanjem i korištenjem zemljišta kao 
predložak za sklapanje potrebnog i odgovarajućeg ugovora. Nakon zaprimanja zahtjeva nadležni 
Odjel nastavit će potrebnu proceduru i komunikaciju po predmetu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
3.1. Vijećnici su ukratko prokomentirali radove na novoj kanalizacijskoj infrastrukturi u odvojku Ulice 
Sušačko kastavskog odreda te prije sjednice obišli teren i predmetnu lokaciju radi direktnog uvida u 
odvijanje i realizaciju radova. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. G. Abramović informirao je vijećnike kako je od nadležnog Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav zatraženo (i brzo realizirano) interventno strojno čišćenje košarkaškog igrališta u Dražičkoj ulici. 
Duž cijelog košarkaškog igrališta ponovno je primijećena velika količina sitnog stakla te je igralište u 
takvom stanu bilo neupotrebljivo. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
  
3.3. G. Abramović obavijestio je vijećnike kako je primijećeno razbijeno prometno ogledalo u Ulici 
Marije Grbac preko puta k.br. 51. Informacije su proslijeđene nadležnima, TD Rijeka promet te je 
nedostatak u kratkom roku saniran. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su se dogovorili oko termina polaganja vijenca i paljenja svijeće na spomeniku palim 
braniteljima Domovinskog rata s Grbaca na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke. Vijenac će se 
položiti uoči blagdana Svi sveti u petak, 29. listopada u ime MO Grbci. Vijenac i svijeća kupljeni su iz 
sredstava reprezentacije Vijeća a sukladno Financijskom planu za 2021. godinu. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje zaprimljene informacije i dogovorili termin polaganja 
vijenca na spomeniku u ime MO Grbci. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


